
Why is this medication prescribed?

Chloroquine phosphate is in a class of drugs called antimalarials and amebicides. It is used to prevent and treat malaria. It is also used to treat amebiasis.

This medication is sometimes prescribed for other uses; 
How should this medicine be used?

Chloroquine phosphate comes as a tablet to take by mouth. For prevention of malaria in adults, one dose is usually taken once a week on exactly the same day of the week. Your doctor will tell you how many tablets to take for each dose. One dose is taken beginning 2 weeks before traveling to an area where malaria is common, while you are in the area, and then for 8 weeks after you return from the area. If you are unable to start 2 weeks before traveling, your doctor may tell you to take double the dose right away.

For treatment of acute attacks of malaria in adults, one dose is usually taken right away, followed by half the dose 6 to 8 hours later and then half the dose once a day for the next 2 days.

For prevention and treatment of malaria in infants and children, the amount of chloroquine phosphate is based on the child's weight. Your doctor will calculate this amount and tell you how much chloroquine phosphate your child should receive.

For treatment of amebiasis, one dose is usually taken for 2 days and then half the dose every day for 2 to 3 weeks. It is usually taken in combination with other amebicides.

Chloroquine phosphate may cause an upset stomach. Take chloroquine phosphate with food.

Follow the directions on your prescription label carefully, and ask your doctor or pharmacist to explain any part you do not understand. Use chloroquine phosphate exactly as directed. Do not use more or less of it or use it more often than prescribed by your doctor.

Other uses for this medicine

Chloroquine phosphate is used occasionally to decrease the symptoms of rheumatoid arthritis and to treat systemic and discoid lupus erythematosus, scleroderma, pemphigus, lichen planus, polymyositis, sarcoidosis, and porphyria cutanea tarda. Talk to your doctor about the possible risks of using this drug for your condition.

What special precautions should I follow?

Before using chloroquine phosphate,

· tell your doctor and pharmacist if you are allergic to chloroquine phosphate, chloroquine hydrochloride (Aralen HCl), hydroxychloroquine (Plaquenil), or any other drugs.

· tell your doctor and pharmacist what prescription and nonprescription medications you are taking, especially acetaminophen (Tylenol, others), cimetidine (Tagamet), iron products, isoniazid (Nydrazid), kaolin, magnesium trisilicate (Gaviscon), methotrexate (Rheumatrex), niacin, rifampin (Rifadin, Rimactane), and vitamins and herbal products.

· tell your doctor if you have or have ever had liver disease, G-6-PD deficiency, hearing problems, porphyria or other blood disorders, psoriasis, vision changes, weakness in your knees and ankles, or if you drink large amounts of alcohol.

· tell your doctor if you have ever had vision changes while taking chloroquine phosphate, chloroquine hydrochloride (Aralen HCl), or hydroxychloroquine (Plaquenil).

· tell your doctor if you are pregnant or plan to become pregnant. If you become pregnant while using chloroquine phosphate, call your doctor.

· tell your doctor if you are breast-feeding or plan to breast-feed. Chloroquine phosphate can harm a nursing infant.

What special dietary instructions should I follow?

Unless your doctor instructs you otherwise, continue your normal diet while taking chloroquine phosphate.

What should I do if I forget a dose?

Take the missed dose as soon as you remember it. However, if it is almost time for the next dose, skip the missed dose and continue your regular dosing schedule. Do not take a double dose to make up for a missed one.

What side effects can this medication cause?

Side effects from chloroquine phosphate can occur. Tell your doctor if any of these symptoms are severe or do not go away:

· headache

· loss of appetite

· diarrhea

· upset stomach

· stomach pain

· skin rash or itching

· hair loss

· mood or mental changes

If you experience any of the following symptoms, call your doctor immediately:

· seeing light flashes and streaks

· blurred vision

· reading or seeing difficulties (words disappear, seeing half an object, misty or foggy vision)

· difficulty hearing

· ringing in ears

· muscle weakness

· drowsiness

· vomiting

· irregular heartbeats

· convulsions

· difficulty breathing

What storage conditions are needed for this medicine?

Keep this medication in the container it came in, tightly closed, and out of reach of children. Store it at room temperature and away from light and excess heat and moisture (not in the bathroom). Throw away any medication that is outdated or no longer needed. Talk to your pharmacist about the proper disposal of your medication.

In case of emergency/overdose

In case of overdose, call your local poison control center at 1-800-222-1222. If the victim has collapsed or is not breathing, call local emergency services at 911.

What other information should I know?

Children are especially sensitive to an overdose, so keep the medication out of the reach of children.

Keep all appointments with your doctor and the laboratory. Your doctor may order certain lab tests to check your response to chloroquine phosphate. Your doctor will also test your reflexes to see if you have muscle weakness that may be caused by the drug.

If you are taking chloroquine phosphate for a long period of time, your doctor will recommend frequent eye exams. It is very important that you keep these appointments. Chloroquine phosphate can cause serious vision problems. If you experience any changes in vision, stop taking chloroquine phosphate and call your doctor immediately.

Do not let anyone else take your medication. Ask your pharmacist any questions you have about refilling your prescription.

It is important for you to keep a written list of all of the prescription and nonprescription (over-the-counter) medicines you are taking, as well as any products such as vitamins, minerals, or other dietary supplements. You should bring this list with you each time you visit a doctor or if you are admitted to a hospital. It is also important information to carry with you in case of emergencies
. 
What is it?

Phosphate salts refers to many different combinations of the chemical phosphate with salts and minerals. Foods high in phosphate include dairy products, whole grain cereals, nuts, and certain meats. Phosphates found in dairy products and meats seem to be more easily absorbed by the body than phosphates found in cereal grains. Cola drinks contain a lot of phosphate - so much, in fact, that they can cause too much phosphate in the blood.

People use phosphate salts for medicine. Be careful not to confuse phosphate salts with substances such as organophosphates, or with tribasic sodium phosphates and tribasic potassium phosphates, which are very poisonous.

Phosphate salts are taken by mouth for treating blood phosphate levels that are too low and blood calcium levels that are too high, and for preventing kidney stones. They are also taken for treating osteomalacia (often called “rickets” in children), a condition caused by a mineral imbalance in the body that leads to softening of the bones. Phosphate salts are also used for improving exercise performance, as an antacid for gastroesophageal reflux disease (GERD), and as a laxative for emptying the bowels before surgery.

Phosphate salts and calcium are applied to sensitive teeth to reduce pain.

Rectally, phosphate salts are used as a laxative to clean the bowels before surgery or intestinal tests.

Healthcare providers sometimes give potassium phosphate intravenously (by IV) for treating low phosphate and high calcium levels in the blood, and for preventing low phosphate in patients who are being tube-fed.

How effective is it?

Natural Medicines Comprehensive Database rates effectiveness based on scientific evidence according to the following scale: Effective, Likely Effective, Possibly Effective, Possibly Ineffective, Likely Ineffective, Ineffective, and Insufficient Evidence to Rate.

The effectiveness ratings for PHOSPHATE SALTS are as follows:

Effective for...
· Correcting low blood phosphate levels, when sodium and potassium phosphates are taken by mouth or given intravenously (by IV) by a healthcare provider.

Likely effective for...

· Correcting high blood calcium levels, when sodium and potassium phosphates are used.

Possibly effective for...

· Preventing some types of kidney stones.

Likely ineffective for...

· Improving aerobic exercise performance.

Insufficient evidence to rate effectiveness for...

· Sensitive teeth.

· Heartburn.

· Cleaning out the bowels as a laxative preparation for intestinal tests such as colonoscopy when sodium phosphates are used.

· Other conditions.

More evidence is needed to rate the effectiveness of phosphate salts for these uses.

How does it work?

Return to top
Phosphates are normally absorbed from food and are important chemicals in the body. They are involved in cell structure, energy transport and storage, vitamin function, and numerous other processes essential to health. Phosphate salts can act as laxatives by causing more fluid to be drawn into the intestines and stimulating the gut to push out its contents faster.

Are there safety concerns?

Return to top
Phosphate salts containing sodium, potassium, aluminum, or calcium seem to be safe for most people when used occasionally or short-term. Phosphate intake (expressed as phosphorus) should not be more than 4 grams per day for adults younger than 70 years of age and 3 grams per day for people who are older.

Regular long-term use can upset the balance of phosphates and other chemicals in the body and should be monitored by a healthcare professional to avoid serious side effects. Phosphate salts can irritate the digestive tract and cause stomach upset, diarrhea, constipation, and other problems.

Do not confuse phosphate salts with substances such as organophosphates, or with tribasic sodium phosphates and tribasic potassium phosphates, which are very poisonous.

Special precautions & warnings:

Pregnancy and breast-feeding: Phosphate salts from dietary sources are likely safe for pregnant or breast-feeding women when used at the recommended allowances of 1250 mg daily for mothers between 14-18 years of age and 700 mg daily for those over 18 years of age. Other amounts should only be used with the advice and ongoing care of a healthcare professional.

Children: Phosphate salts are likely safe for children when used at the recommended daily allowances of 460 mg for children 1-3 years of age; 500 mg for children 4-8 years of age; and 1250 mg for children 9-18 years of age. Phosphate salts can be UNSAFE if phosphate consumed (expressed as phosphorous) exceeds the tolerable upper intake level (UL). The ULs are 3 grams per day for children 1-8 years; and 4 grams per day for children 9 years and older.

Heart disease: Avoid using phosphate salts that contain sodium if you have heart disease.

Fluid retention (edema): Avoid using phosphate salts that contain sodium if you have cirrhosis, heart failure, or other conditions that can cause edema.

High levels of calcium in the blood (hypercalcemia): Use phosphate salts cautiously if you have hypercalcemia. Too much phosphate could cause calcium to be deposited where it shouldn’t be in your body.

High levels of phosphate in the blood: People with Addison's disease, severe heart and lung disease, kidney disease, thyroid problems, or liver disease are more likely than other people to develop too much phosphate in their blood when they take phosphate salts. Use phosphate salts only with the advice and ongoing care of a healthcare professional if you have one of these conditions.

Kidney disease: Use phosphate salts only with the advice and ongoing care of a healthcare professional if you have kidney problems.

Are there interactions with medications?

Moderate

Be cautious with this combination.
Bisphosphonates
Bisphosphonate medications and phosphate salts can both lower calcium levels in the body. Taking large amounts of phosphate salts might cause calcium levels to become too low.

Some bisphosphonates include alendronate (Fosamax), etidronate (Didronel), risedronate (Actonel), tiludronate (Skelid), and others.

Are there interactions with herbs and supplements?
Calcium, iron, and magnesium
Phosphate can combine with calcium, iron, or magnesium. This reduces the body's ability to absorb phosphate, calcium, iron, and magnesium. To avoid this interaction, phosphate should be taken at least 2 hours before or after taking calcium, iron, or magnesium.

Are there interactions with foods?
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There are no known interactions with foods.

What dose is used?
The following doses have been studied in scientific research:

BY MOUTH:

· For raising phosphate levels that are too low or lowering calcium levels that are too high: Healthcare providers measure the levels of phosphate and calcium in the blood and give just enough phosphate to correct the problem.

As a supplement, the recommended daily dietary allowances (RDAs) of phosphate (expressed as phosphorus) are: Children 1-3 years, 460 mg; children 4-8 years, 500 mg; men and women 9-18 years, 1250 mg; men and women over 18 years, 700 mg.

The adequate intakes (AI) for infants are: 100 mg for infants 0-6 months old and 275 mg for infants 7-12 months of age.

Tolerable Upper Intake Levels (UL), the highest intake level at which no unwanted side effects are expected, for phosphate (expressed as phosphorus) per day are: children 1-8 years, 3 grams per day; children and adults 9-70 years, 4 grams; adults older than 70 years, 3 grams; pregnant women 14-50 years, 3.5 grams; and breast-feeding women 14-50 years, 4 grams.

Other names

Aluminum Phosphate, Calcium Phosphate-Bone Ash, Bone Phosphate, Calcium Orthophosphate, Calcium Phosphate Dibasic Anhydrous, Calcium Phosphate Dibasic Dihydrate, Calcium Phosphate Tribasic, Dibasic Calcium Phosphate Dihydrate, Di-Calcium Phosphate, Dicalcium Phosphate, Dicalcium Phosphates, Magnesium Phosphate, Merisier, Neutral Calcium Phosphate, Precipitated Calcium Phosphate, Tertiary Calcium Phosphate, Tricalcium Phosphate, Whitlockite; Potassium Phosphate: Dibasic Potassium Phosphate, Dipotassium Hydrogen Orthophosphate, Dipotassium Monophosphate, Dipotassium Phosphate, Monobasic Potassium Phosphate, Potassium Acid Phosphate, Potassium Biphosphate, Potassium Dihydrogen Orthophosphate, Potassium Hydrogen Phosphate; Sodium Phosphate: Anhydrous Sodium Phosphate, Dibasic Sodium Phosphate, Disodium Hydrogen Orthophosphate, Disodium Hydrogen Orthophosphate Dodecahydrate, Disodium Hydrogen Phosphate, Disodium Phosphate, Phosphate of Soda, Sales de Fosfato, Sels de Phosphate, Sodium Orthophosphate.

Serum phosphorus

The serum phosphorus test measures the amount of phosphate in the blood.

How the Test is Performed

Blood is typically drawn from a vein, usually from the inside of the elbow or the back of the hand. The site is cleaned with germ-killing medicine (antiseptic). The health care provider wraps an elastic band around the upper arm to apply pressure to the area and make the vein swell with blood.

Next, the health care provider gently inserts a needle into the vein. The blood collects into an airtight vial or tube attached to a needle. The elastic band is removed from your arm. Once the blood has been collected, the needle is removed, and the puncture site is covered to stop any bleeding.

In infants or young children, a sharp tool called a lancet may be used to puncture the skin and make it bleed. The blood collects into a small glass tube called a pipette, or onto a slide or test strip. A bandage may be placed over the area if there is any bleeding.

How to Prepare for the Test

The health care provider may advise you to stop taking drugs that may affect the test.

How the Test Will Feel

When the needle is inserted to draw blood, some people feel moderate pain, while others feel only a prick or stinging sensation. Afterward, there may be some throbbing.

Why the Test is Performed

This test is performed to check the blood level of phosphorus, particularly if you have a disorder known to cause abnormal phosphorus levels.

Normal Results

Normal values range from 2.4 - 4.1 milligrams per deciliter (mg/dL).

Normal value ranges may vary slightly among different laboratories. Talk to your doctor about the meaning of your specific test results.

What Abnormal Results Mean

Higher than normal levels (hyperphosphatemia) may indicate:

· Bone metastasis
· Diabetic ketoacidosis

· Hypocalcemia
· Hypoparathyroidism
· Increased dietary or intravenous (IV) intake of phosphate

· Liver disease
· Renal failure
· Sarcoidosis
· Too much vitamin D

· Use of certain medications such as phosphate-containing laxatives

Lower than normal levels (hypophosphatemia) may indicate:

· Hypercalcemia

· Hyperinsulinism
· Hyperparathyroidism
· Malnutrition

· Too little dietary intake of phosphate or vitamin D, resulting in rickets (childhood) or osteomalacia (adult)

Other conditions under which the test may be performed:

· Multiple endocrine neoplasia (MEN) II
· Secondary hyperparathyroidism
· Tertiary hyperparathyroidism

Risks

Veins and arteries vary in size from one patient to another and from one side of the body to the other. Obtaining a blood sample from some people may be more difficult than from others.

Other risks associated with having blood drawn are slight but may include:

· Excessive bleeding

· Fainting or feeling lightheaded

· Hematoma (blood accumulating under the skin)

· Infection (a slight risk any time the skin is broken)

Considerations

The following can affect phosphorous levels:

· Antacids

· Enemas containing sodium phosphate

· Excess vitamin D supplements

· Glucose through a vein (intravenous)

· Laxatives containing sodium phosphate

· Methicillin

Alternative Names

Phosphorus - serum; HPO4-2, PO4-3; Inorganic phosphate; Phosphorus blood test



لماذا هذا الدواء الموصوف؟ 
الكلوروكين الفوسفات في فئة من العقاقير تسمى العقاقير المضادة للملاريا وamebicides. فهو يستخدم لمنع وعلاج الملاريا. كما انها تستخدم لعلاج داء الأميبات. 
يوصف هذا الدواء أحيانا لاستخدامات أخرى ، إسأل طبيبك أو الصيدلي للحصول على مزيد من المعلومات. 
كيف يجب أن يستخدم هذا الدواء؟ 
الكلوروكين الفوسفات تأتي قرص تؤخذ عن طريق الفم. للوقاية من الملاريا في البالغين ، وعادة ما تؤخذ جرعة واحدة مرة في الأسبوع في اليوم نفسه بالضبط من أيام الأسبوع. طبيبك سوف اقول لكم كم حبة لاتخاذ لكل جرعة. يتم أخذ جرعة واحدة بداية 2 أسابيع قبل ان يتوجه الى منطقة تنتشر فيها الملاريا بصورة مشتركة ، في حين كنت في المنطقة ، ومن ثم لمدة 8 أسابيع بعد عودتك من المنطقة. إذا كنت غير قادر على بدء 2 أسابيع قبل السفر ، والطبيب قد أقول لك أن تأخذ جرعة مضاعفة على الفور. 
لعلاج النوبات الحادة من الملاريا في البالغين ، وعادة ما تؤخذ جرعة واحدة على الفور ، تليها جرعة النصف 6 إلى 8 ساعات في وقت لاحق ثم نصف الجرعة مرة واحدة في اليوم لمدة الأيام القادمة 2. 
للوقاية والعلاج من الملاريا عند الرضع والأطفال ، ويستند هذا المبلغ من الفوسفات الكلوروكين على وزن الطفل. طبيبك سوف يحسب هذا المبلغ واقول لكم كيف الكلوروكين بكثير الفوسفات طفلك ينبغي أن تحصل. 
لعلاج داء الأميبات ، وعادة ما تؤخذ جرعة واحدة لمدة 2 ايام ونصف ثم جرعة كل يوم لمدة 2 إلى 3 أسابيع. وعادة ما تؤخذ في تركيبة مع amebicides الأخرى. 
الكلوروكوين الفوسفات يسبب اضطراب في المعدة. اتخاذ فوسفات الكلوروكين مع الغذاء. 
اتبع التعليمات على الوصفة التسمية بعناية ، واسأل الطبيب أو الصيدلي لتفسير أي جزء أنت لا تفهم. استخدام فوسفات الكلوروكين بالضبط وفقا لتوجيهات. لا تستخدم أكثر أو أقل من ذلك أو استخدامه في كثير من الأحيان التي يحددها الطبيب. 
استخدامات أخرى لهذا الدواء 
يستخدم فوسفات الكلوروكين أحيانا لتقليل اعراض التهاب المفاصل الروماتيزمي ولعلاج الذئبة الحمامية الجهازية والقريصية ، تصلب الجلد ، فقاع ، الحزاز المسطح ، التهاب العضلات ، ساركويد ، والبرفيرية البورفيريا الجلدية.التحدث مع طبيبك حول المخاطر المحتملة لاستخدام هذا الدواء لحالتك. 
ما الذي يجب أن الاحتياطات الخاصة أتابع؟ 
قبل استخدام فوسفات الكلوروكين ، 
• إخبار الطبيب والصيدلي إذا كان لديك حساسية للكلوروكين فوسفات ، هيدروكلوريد الكلوروكين (Aralen حمض الهيدروكلوريك) ، هيدروكسي (Plaquenil) ، أو أي أدوية أخرى. 
• إخبار الطبيب والصيدلي ما الوصفات غير وصفة الأدوية التي تتناولها ، خصوصا اسيتامينوفين (تايلينول ، وغيرهم) ، ومنتجات الحديد السيميتيدين (Tagamet) ، أيزونيازيد (Nydrazid) ، والكاولين ، والمغنيسيوم trisilicate (Gaviscon) ، ميثوتريكسات (Rheumatrex) ، النياسين ، ريفامبين (Rifadin ، Rimactane) ، والفيتامينات والاعشاب المنتجات. 
• أخبر طبيبك إذا كان لديك أو لديك أي وقت مضى ، أمراض الكبد ، ونقص جي - 6 - المشتريات ، ومشكلات في السمع ، البورفيريا أو اضطرابات الدم الأخرى ، والصدفية ، والتغيرات الرؤية ، وضعف في الركبتين والكاحلين ، أو إذا كنت شرب كميات كبيرة من الكحول . 
• أخبر طبيبك إذا كان لديك أي وقت مضى رؤية التغييرات في حين أخذ فوسفات الكلوروكين ، هيدروكلوريد الكلوروكين (Aralen حمض الهيدروكلوريك) ، أو هيدروكسي (Plaquenil). 
• أخبر طبيبك إذا كنت حاملا أو تخططين للحمل. إذا أصبحت حاملا أثناء استخدام فوسفات الكلوروكين واستدعاء الطبيب. 
• أخبر طبيبك إذا كنت الرضاعة الطبيعية أو خطة لإرضاع. يمكن الكلوروكين الفوسفات تضر الرضع والمرضعات. 
ما ينبغي أن تعليمات الغذائية الخاصة أتابع؟ 
ما لم ينصحك طبيبك خلاف ذلك ، يواصل النظام الغذائي العادي الخاص بك مع الأخذ فوسفات الكلوروكين. 
ماذا ينبغي أن أفعل إذا نسيت جرعة؟ 
تأخذ الجرعة المفتقدة حالما تتذكر ذلك. ومع ذلك ، إذا كان الوقت تقريبا لالجرعة التالية ، تخط الجرعة الفائتة ثم أكمل الدواء حسب جدولك الطبيعي. لا تأخذ جرعة مضاعفة لتعويض ما فات واحد. 
ما الآثار الجانبية يمكن أن يسبب هذا الدواء؟ 
ومن بين الاثار الجانبية من فوسفات الكلوروكين يحدث. أخبر طبيبك إذا كان أي من هذه الأعراض شديدة أو لا تذهب بعيدا : 
• صداع 
• فقدان الشهية 
• الإسهال 
• اضطراب في المعدة 
• آلام في المعدة 
• طفح جلدي أو حكة 
• تساقط الشعر 
• مزاجية أو تغيرات عقلية 
إذا كنت تواجه أي من الأعراض التالية ، اتصلي بطبيبك فورا : 
• رؤية ومضات الضوء والشرائط 
• عدم وضوح الرؤية 
• القراءة أو رؤية الصعوبات (الكلمات تختفي ، ورؤية نصف كائن ، أو ضبابية الرؤية الضبابية) 
• صعوبة في السمع 
• رنين في الأذنين 
• ضعف العضلات 
• النعاس 
• القيء 
• عدم انتظام ضربات القلب 
التشنجات • 
• صعوبة في التنفس 
ما هي الشروط اللازمة لتخزين هذا الدواء؟ 
احفظ هذا الدواء في العلبة التي جاء فيها ، مغلقة بإحكام ، وبعيدا عن متناول الأطفال. تخزينه في درجة حرارة الغرفة وبعيدا عن الضوء والحرارة والرطوبة الزائدة (وليس في الحمام). تخلص من أي دواء انتهت صلاحيته أو لم تعد هناك حاجة. التحدث مع الصيدلي حول التخلص السليم من الدواء. 
في الحالات الطارئة / جرعة زائدة 
في حالة تناول جرعة زائدة ، المكالمة المحلية مركز مراقبة السموم في 1-800-222-1222. إذا كانت الضحية قد انهارت أو لا يتنفس ، استدعاء خدمات الطوارئ المحلية في 911. 
ماذا يجب أن أعرف معلومات أخرى؟ 
الأطفال حساسة بوجه خاص لجرعة زائدة ، حتى تبقى الدواء بعيدا عن متناول الأطفال. 
ابقاء جميع المواعيد مع الطبيب والمختبر. طبيبك قد أجل بعض الفحوصات المخبرية للتأكد من ردكم على الكلوروكين الفوسفات. وسيقوم الطبيب أيضا اختبار ردود الافعال الخاصة بك لمعرفة ما إذا كان لديك ضعف العضلات التي قد تكون ناجمة عن المخدرات. 
إذا كنت تأخذ فوسفات الكلوروكين لفترة طويلة من الزمن ، سوف يوصي طبيبك امتحانات العين المتكررة. ومن المهم جدا أن تحافظ على هذه التعيينات. يمكن أن يسبب مشاكل الكلوروكين الفوسفات رؤية خطيرة. إذا واجهت أي تغييرات في الرؤية ، والتوقف عن تناول فوسفات الكلوروكين واستدعاء الطبيب على الفور. 
لا تدع أي شخص آخر يأخذ الدواء. اسأل الصيدلي أي أسئلة لديك إعادة تعبئتها حول الوصفة الخاصة بك. 
من المهم بالنسبة لك أن تبقي قائمة مكتوبة لجميع الأدوية والوصفات غير وصفة طبية (اكثر من وصفة طبية) التي تتناولها ، فضلا عن أي منتجات مثل الفيتامينات والمعادن ، أو المكملات الغذائية الأخرى. يجب عليك تقديم هذه القائمة معك في كل مرة تقوم بزيارة طبيب أو إذا سمح لك إلى المستشفى. وهو أيضا معلومات هامة لتحمل معك في حالات الطوارئ 
. 
ما هو؟ 
أملاح الفوسفات يشير إلى مجموعات مختلفة من الفوسفات الكيميائية مع الأملاح والمعادن. الأطعمة التي تحتوي على الفوسفات وتشمل منتجات الألبان والحبوب والحبوب الكاملة والمكسرات ، واللحوم معينة. الفوسفات وجدت في منتجات الألبان واللحوم ويبدو أن أكثر سهولة استيعابها من قبل الهيئة من الفوسفات الموجودة في الحبوب. مشروبات الكولا تحتوي على الكثير من الفوسفات -- كثيرا ، في الواقع ، وأنها يمكن أن تسبب أيضا الكثير من الفوسفات في الدم. 

الناس استخدام أملاح الفوسفات للطب. يجب الحرص على عدم الخلط بين أملاح الفوسفات مع المواد مثل الفوسفات العضوية ، أو مع ثلاثى الفوسفات الصوديوم والبوتاسيوم ثلاثى الفوسفات ، والتي هي سامة جدا. 

تؤخذ عن طريق الفم أملاح الفوسفات لعلاج مستويات الفوسفات في الدم التي هي مستويات الكالسيوم في الدم منخفضة جدا والتي هي عالية جدا ، ومنع حصى الكلى. وتتخذ أيضا لمعالجة لين العظام (غالبا ما تسمى "الكساح" عند الأطفال) ، وهو شرط سببه اختلال التوازن المعدنية في الجسم الذي يؤدي الى تليين العظام. كما تستخدم أملاح الفوسفات لتحسين أداء التمرين ، كما مضاد للحموضة لمرض ارتجاع المريء) ، ونتيجة لملين لإفراغ الأمعاء قبل الجراحة. 

يتم تطبيق أملاح الفوسفات والكالسيوم للأسنان الحساسة للحد من الألم. 

مستقيمي ، وتستخدم أملاح الفوسفات كملين لتنظيف الأمعاء قبل اختبارات عملية جراحية أو الأمعاء. 

مقدمي الرعاية الصحية في بعض الأحيان إعطاء فوسفات البوتاسيوم عن طريق الوريد (عن طريق الرابع) لمعالجة الفوسفات وانخفاض مستويات عالية من الكالسيوم في الدم ، ومنع انخفاض الفوسفات في المرضى الذين يتعرضون للأنبوب التي تغذيها. 
ما مدى فعالية ذلك؟ 
الأدوية الطبيعية الشامل فعالية معدلات قاعدة بيانات تستند إلى أدلة علمية وفقا للجدول التالي : اعتبارا ، فاعلة على الأرجح ، وربما الفعالة ، وربما غير مجدية وغير فعالة من المحتمل ، وغير فعالة ، وعدم كفاية الأدلة على سعر. 

تصنيفات فعالية للأملاح فوسفات هي كما يلي : 

فعالة ل... 
• تصحيح انخفاض مستويات الفوسفات في الدم ، عندما تؤخذ الصوديوم البوتاسيوم والفوسفات عن طريق الفم أو عن طريق الوريد بالنظر (بواسطة الرابعة) من قبل مقدم الرعاية الصحية. 
فعالة المحتملة ل... 
• تصحيح ارتفاع مستويات الكالسيوم في الدم ، عندما تستخدم الصوديوم البوتاسيوم والفوسفات. 
ربما فعالة ل... 
• منع بعض أنواع من حصى الكلى. 
غير فعالة المحتملة ل... 
• تحسين أداء ممارسة الهوائية. 
عدم كفاية الأدلة على فعالية معدل... 
• الأسنان الحساسة. 
• حرقة. 
• تنظيف الأمعاء وتكون بمثابة تحضير لاختبارات ملين المعوية مثل تنظير القولون عند استخدام الفوسفات الصوديوم. 
• شروط أخرى. 
هناك حاجة إلى المزيد من الأدلة لتقييم فعالية أملاح الفوسفات لهذه الاستخدامات. 
كيف يعمل؟ 
عودة إلى الأعلى 
يتم امتصاص الفوسفات عادة من المواد الغذائية والمواد الكيميائية الهامة في الجسم. وهم يشاركون في بنية الخلية ، والنقل وتخزين الطاقة ، وظيفة فيتامين ، وغيرها من العمليات العديدة الضرورية للصحة. يمكن أملاح الفوسفات بمثابة المسهلات من خلال التسبب في مزيد من السوائل التي يمكن استخلاصها في الامعاء وتحفيز الأمعاء على إخراج محتوياتها بشكل أسرع. 
هل هناك مخاوف تتعلق بالسلامة؟ 
عودة إلى الأعلى 
أملاح الفوسفات التي تحتوي على الصوديوم والبوتاسيوم والألومنيوم ، أو الكالسيوم ويبدو أن يكون آمنا بالنسبة لمعظم الناس عندما تستخدم أحيانا أو قصيرة الأجل. وينبغي تناول الفوسفات (كما عبر عنها الفوسفور) لن يكون أكثر من 4 جرام يوميا للبالغين الذين تقل أعمارهم عن 70 سنة من العمر و 3 غرامات في اليوم الواحد بالنسبة للأشخاص الذين أقدم.

ويمكن استخدام العادي على المدى الطويل يخل بالتوازن من الفوسفات وغيرها من المواد الكيميائية في الجسم ويجب أن تتم مراقبتها من قبل الرعاية الصحية المهنية لتجنب آثار جانبية خطيرة. يمكن أملاح فوسفات تهيج الجهاز الهضمي ويسبب اضطراب في المعدة ، الإسهال ، والإمساك ، وغيرها من المشاكل. 

لا تخلط بين أملاح الفوسفات مع المواد مثل الفوسفات العضوية ، أو مع ثلاثى الفوسفات الصوديوم والبوتاسيوم ثلاثى الفوسفات ، والتي هي سامة جدا. 
خاص الاحتياطات والتحذيرات : 
الحمل والرضاعة الطبيعية : أملاح الفوسفات من المصادر الغذائية آمنة المحتمل للنساء الحوامل الرضاعة الطبيعية أو عند استخدامها في البدلات الموصى بها من 1250 ملغ يوميا لمدة الأمهات بين 14-18 سنة من العمر و 700 ملغ يوميا للذين أكثر من 18 عاما من السن. يجب فقط مبالغ أخرى يمكن استخدامها مع المشورة والرعاية المستمرة من طبيب مختص. 

الأطفال : أملاح الفوسفات من المرجح آمنة للأطفال عند استخدامها في البدلات اليومية الموصى بها من 460 ملغ للأطفال 1-3 سنوات من العمر ؛ 500 ملغ للأطفال 4-8 سنوات من العمر ، و1250 ملغ للأطفال 9-18 سنة من العمر . يمكن أن تكون غير آمنة أملاح فوسفات إذا الفوسفات المستهلكة (كما عبر عنها الفوسفور) يتجاوز المستوى المسموح المدخول العليا (ماي). وULs هي 3 جرام يوميا للأطفال 1-8 سنوات ، و 4 غرام يوميا لمدة 9 سنوات ، والأطفال الأكبر سنا. 

أمراض القلب : تجنب استخدام أملاح الفوسفات التي تحتوي على الصوديوم إذا كان لديك مرض القلب. 

احتباس السوائل (وذمة) : تجنب استخدام أملاح الفوسفات التي تحتوي على الصوديوم إذا كان لديك تليف الكبد ، وفشل القلب ، أو غيرها من الشروط التي يمكن أن تسبب وذمة. 

مستويات عالية من الكالسيوم في الدم (فرط كالسيوم الدم) : استخدام أملاح الفوسفات بحذر إذا كان لديك فرط كلس الدم.أيضا يمكن أن يسبب الكثير من فوسفات الكالسيوم لتودع حيث لا ينبغي أن يكون في جسمك. 

مستويات عالية من الفوسفات في الدم : الناس مع مرض أديسون ، حادة في القلب وأمراض الرئة ، وأمراض الكلى ومشاكل في الغدة الدرقية ، أو أمراض الكبد هي أكثر عرضة من غيرهم لتطوير الكثير جدا الفوسفات في الدم عندما تتخذ أملاح الفوسفات. استخدام أملاح الفوسفات فقط مع تقديم المشورة والرعاية المستمرة من الرعاية الصحية والمهنية إذا كان لديك واحدة من هذه الشروط. 

أمراض الكلى : استخدام أملاح الفوسفات فقط مع تقديم المشورة والرعاية المستمرة من الرعاية الصحية والمهنية إذا كان لديك مشاكل في الكلى. 
هل هناك تفاعل مع الأدوية؟ 
معتدل 
كن حذرا مع هذا الجمع. 

البايفوسفونيت 
Bisphosphonate الأدوية وأملاح الفوسفات ويمكن لكل من انخفاض مستويات الكالسيوم في الجسم. تناول كميات كبيرة من أملاح فوسفات الكالسيوم قد تسبب المستويات لتصبح منخفضة جدا. 

وتشمل بعض البايفوسفونيت أليندرونات (فوساماكس) ، إتيدرونات (Didronel) ، risedronate (Actonel) ، tiludronate (Skelid) ، وغيرها. 


هناك تفاعلات مع الأعشاب والمكملات الغذائية؟ 
الكالسيوم والحديد ، والمغنيسيوم 
يمكن الجمع بين الفوسفات مع الكالسيوم والحديد والمغنيسيوم أو. وهذا يقلل من قدرة الجسم على امتصاص الفوسفات والكالسيوم والحديد والمغنيسيوم. لتجنب هذا التفاعل ، ينبغي أن تؤخذ الفوسفات على الأقل 2 ساعة قبل او بعد تناول الكالسيوم والحديد والمغنيسيوم أو. 


هناك تفاعلات مع الأطعمة؟ 
عودة إلى الأعلى 
هناك لا يعرف التفاعلات مع الأطعمة. 


ما الجرعة المستخدمة؟ 
درست الجرعات التالية في البحث العلمي : 

عن طريق الفم : 
• لرفع مستويات الفوسفات التي هي مستويات منخفضة جدا من الكالسيوم أو خفض التي هي عالية جدا : الرعاية الصحية مقدمي قياس مستويات الفوسفات والكالسيوم في الدم ويعطي فقط ما يكفي من الفوسفات لتصحيح المشكلة. 
كمكمل ، وأوصت البدلات الغذائية اليومية (RDAs) من الفوسفات (كما عبر عنها الفوسفور) هي : الأطفال 1-3 سنوات ، 460 ملغ ، والأطفال 4-8 سنوات ، 500 ميلي غرام ؛ الرجال والنساء 9-18 سنة ، 1250 ملغ ؛ الرجال والنساء فوق 18 عاما ، 700 ملغ. 

مآخذ الكافي (منظمة العفو الدولية) للأطفال الرضع هي : 100 ملغ للرضع 0-6 أشهر من العمر و 275 ملغ للرضع 7-12 شهرا من العمر. 

الكمية المسموح صعيد مستويات (ماي) ، وأعلى مستوى المدخول الذي يتوقع أي آثار جانبية غير مرغوب فيها ، للفوسفات (كما عبر عنها الفوسفور) في اليوم الواحد هي : الأطفال 1-8 سنوات ، 3 غرامات في اليوم الواحد ، والأطفال والبالغين 9-70 سنوات ، 4 غراما ؛ البالغين الأكبر سنا من 70 عاما ، 3 غرام ؛ النساء الحوامل 14-50 سنة ، 3،5 غرام ، والنساء المرضعات 14-50 سنة ، و 4 غرام. 
أسماء أخرى 
الألومنيوم الفوسفات والكالسيوم الفوسفات رماد العظم ، العظام الفوسفات ، الكالسيوم الفوسفاتية ، فوسفات الكالسيوم ثنائي القاعدة اللامائية ، تبلور ثنائى فوسفات الكالسيوم ، ثلاثى فوسفات الكالسيوم ، فوسفات الكالسيوم ثنائي القاعدة تبلور ، ثنائي فوسفات الكالسيوم ، فوسفات كالسيوم أحادي هيدروجين ، فوسفات كالسيوم أحادي هيدروجين ، فوسفات المغنيسيوم ، Merisier ، عجلت المحايدة فوسفات الكالسيوم ، فوسفات الكالسيوم ، التعليم العالي فوسفات الكالسيوم والفوسفات Tricalcium ، Whitlockite ؛ فوسفات البوتاسيوم : البوتاسيوم الفوسفات ثنائي القاعدة ، Dipotassium الفوسفاتية الهيدروجين ، Monophosphate Dipotassium ، الفوسفات Dipotassium أحادى فوسفات البوتاسيوم ، فوسفات البوتاسيوم حمض ، Biphosphate البوتاسيوم ، فوسفات ثنائي هيدروجين البوتاسيوم ، البوتاسيوم فوسفات الهيدروجين ؛ فوسفات الصوديوم : اللامائى فوسفات الصوديوم ، فوسفات الصوديوم ثنائي القاعدة ، مستحضر الفوسفاتية الهيدروجين ، Dodecahydrate مستحضر الفوسفاتية الهيدروجين ، مستحضر فوسفات الهيدروجين ، مستحضر الفوسفات والفوسفات من الصودا ، والمبيعات دي Fosfato ، Sels دي الفوسفاتية فوسفات الصوديوم. 

مصل الفوسفور 
اختبار مصل الفوسفور تدابير كمية الفوسفات في الدم. 
كيف يتم إجراء إختبار 
ويوجه عادة الدم من الوريد ، وعادة من الداخل من الكوع أو ظهر اليد. يتم تنظيف موقع مع الدواء على قتل الجراثيم (مطهر). مقدم الرعاية الصحية يلتف شريط مطاطي حول الذراع لممارسة الضغط على المنطقة وجعل تضخم الوريد مع الدم. 
المقبل ، وتوفير الرعاية الصحية بلطف بغرز إبرة في الوريد. يجمع الدم إلى قارورة محكمة الغلق أو أنبوب تعلق على الإبرة. تتم إزالة حزمة مرنة من ذراعك. وبمجرد جمع الدم ، تتم إزالة الإبرة ، ويتم تغطية موقع ثقب لوقف أي نزيف. 
عند الرضع والأطفال الصغار ، ودعا أداة حادة قد تكون استخدمت لانسيت لثقب الجلد وجعله ينزف. يجمع الدم في أنبوب زجاجي صغير يسمى ماصة ، أو على شريط أو شريحة الاختبار. ويمكن وضع ضمادة على المنطقة إذا كان هناك أي نزيف. 
كيفية تحضير للاختبار 
وقد يعرض مزود الرعاية الصحية ننصح لوقف تعاطي المخدرات التي قد تؤثر على الاختبار. 
كيف اختبار ستشعر 
عند إدخال إبرة لسحب الدم ، وبعض الناس يشعرون ألم معتدل ، في حين يشعر البعض فقط وخزة أو إحساس بالوخز.بعد ذلك ، قد يكون هناك بعض الخفقان. 
لماذا الاختبار هو المنفذ 
يتم إجراء هذا الاختبار للتحقق من مستوى الفوسفور في الدم ، وبخاصة إذا كان لديك اضطراب يعرف سبب مستويات الفوسفور غير طبيعي. 
نتائج طبيعية 
مجموعة القيم العادي 2،4 حتي 4،1 ملليغرام لكل ديسيلتر (ملغم / دل). 
قد تتراوح القيمة العادية تختلف قليلا بين المختبرات المختلفة. التحدث مع طبيبك حول معنى نتائج اختبار محددة. 
ما هي النتائج غير طبيعي متوسط 
مستويات أعلى من المعتاد (فرط فسفاتاز الدم) قد تشير إلى : 
• العظام الانبثاث 
• الحماض الكيتوني السكري 
• نقص كلس الدم 
• نقص نشاط جارات الدرق 
• زيادة الغذائية أو عن طريق الحقن (رابعا) كمية من الفوسفات 
• أمراض الكبد 
• الفشل الكلوي 
• ساركويد 
• فيتامين د أكثر من اللازم 
• استخدام بعض الأدوية مثل الفوسفات التي تحتوي على المسهلات 
أقل من المستويات العادية (نقص فوسفات الدم) قد تشير إلى : 
• فرط كلس الدم 
• فرط الأنسولينية 
• فرط 
• سوء التغذية 
• المدخول الغذائي القليل جدا من فيتامين دال أو الفوسفات ، مما أدى إلى الكساح (الطفولة) أو لين العظام (الكبار) 
غيرها من الشروط التي بموجبها يمكن إجراء الاختبار : 
• الورم متعددة الغدد الصماء (للرجال) الثاني 
• فرط الثانوية 
• التعليم العالي فرط 
المخاطر 
الأوردة والشرايين تختلف في الحجم من مريض الى آخر ومن جانب واحد من هيئة إلى أخرى. قد الحصول على عينة دم من بعض الناس أن تكون أكثر صعوبة مما كان من الآخرين. 
المخاطر الأخرى المرتبطة مع وجود الدم المسحوبة ضئيلة ولكن يمكن أن تشمل : 
• الإفراط في النزيف 
• الإغماء أو الشعور بدوار 
• الورم الدموي (الدم تتراكم تحت الجلد) 
• العدوى (مخاطر طفيفة أي وقت مكسورة الجلد) 
الاعتبارات 
ويمكن أن تؤثر على مستويات الفوسفور التالية : 
• مضادات الحموضة 
• الحقن الشرجية التي تحتوي على فوسفات الصوديوم 
• زيادة فيتامين (د) ملاحق 
• الجلوكوز عن طريق الوريد) 
• المسهلات التي تحتوي على فوسفات الصوديوم 
• ميثيسيلين 
الأسماء البديلة 
الفوسفور -- المصل ؛ HPO4 - 2 ، PO4 - 3 ؛ فوسفات غير عضوي ؛ الفسفور فحص الدم 

